
 
 

Legnica, dnia 18 marca 2021 roku 

 

Maciej Kupaj 

Radny Rady Miejskiej Legnicy  

 

Szanowny Pan 

Tadeusz Krzakowski  

Prezydent Miasta Legnicy  

 

 

ZAPYTANIE 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w sprawach różnych podczas komisji rewizyjnej Rady Miejskiej Legnicy w dniu 15 marca br. poruszyłem 

temat dramatycznego stanu technicznego Alei Rzeczypospolitej. Z udzielonych informacji przez Panią 

Prezydent Jadwigę Zienkieiwcz dowiedziałem się, że ta naprawa wymaga położenia na części drogi 

nawierzchni wierzchniej tzw. dywanika. Proszę o informację w jakim czasie może zostać zrealizowana 

ta naprawa.  

Proszę także o informację dlaczego pomimo wiedzy Pana Prezydenta i Zarządu Dróg Gminnych o stanie 

drogi co najmniej od blisko miesiąca, tj. od sesji w dniu 22 lutego do dnia dzisiejszego nie ogłoszona 

nawet zapytania ofertowego. 

 

 

Z poważaniem, 

Maciej Kupaj 


